
Geacht college en raadscommissie,

Ik zag vandaag in de krant de resultaten van verkeersovertredingen en boetes door de 
flitspalen in Alkmaar.
Dat riep bij mij (opnieuw) de vraag op waarom we hier geen flitspalen hebben bij kruisingen 
met stoplichten langs de Westtangent en langs onze racebanen Westtangent en 
Broekerweg. Kunt u daarvoor de reden opgeven?
Ik ben erg nieuwsgierig naar uw antwoord.

Met vriendelijke groet 
HD de Jong

Heerhugowaard


